
Sak 10/2017: Forslag til årsrapport 

LAMU-arbeid ved Det medisinske fakultet i 2016. 
Årsrapporten for 2016 beskriver aktiviteten i MED-LAMU, IMB-LAMU, Klinmed-
LAMU og LAMU ved Bio/NCMM hver for seg. 

MED-LAMU 
Arbeidet i utvalget i 2016:  
MED-LAMU er et overordnet LAMU for hele fakultetet. Samtidig fungerer utvalget som et 
lokalt arbeidsmiljøutvalg for Helsam og Fakultetsadministrasjonen inkludert REK sør-øst. 
Arbeidstakersiden v/fakultetets ledende verneombud har vært leder for utvalget i 2016. 
Utvalget har hatt fire møter i løpet av året. Studentrepresentanten deltok på 3 møter, og 
fakultetets kontaktperson i BHT deltok på 2 møter. 
 
Utvalget har blitt orientert om følgende saker gjennom året:  

• Det ble informert om status for arbeidet med sikkerhet og beredskap. 
• Vernerunde ved Sogn Arena, REK og Seksjon for medisinsk informatikk med 

tilhørende tiltaksplaner. 
• Lokalt hovedverneombud har deltatt i opplæring rundt sikkerhet og beredskap 
• Vernelinja har jobbet med rolleforståelsen for verneombud. Aktuelle temaer er skillet 

mellom fagforeningsarbeid og vernearbeid, samt taushetsplikten.  Videre har mye av 
aktiviteten dreid seg om samarbeid mellom ledelse og verneombud.  

• Det har blitt avholdt et møte med de ledende verneombudene inkludert Bio/NCMM. 
• Rengjøring for UiO-ansatte i OUS-lokaler dukket opp som en sak igjen, og ble fulgt 

opp. 
• Rapportert bruk av BHT i 2015, samt plan for bruk av BHT i 2016 
• HMS-årsrapportering for 2015 fra enhetene 
• Epostlister for lokale verneombud – det ønskes et system der listene oppdateres på 

instituttnivå slik at endringer registreres raskere. 
• Innføring av elektronisk HMS-avvikssystem 
• Kildesortering innføres ved fakultetet, i de lokaler som har renhold via UiO. 
• Ledelsens gjennomgang på fakultetsnivå for 2016. 
• Det avtroppende LAMU hadde en diskusjon om møtevirksomhetene og aktiviteten i 

de to årene som har gått.  
 
Diskusjons/vedtakssaker:  
• Lærings- og arbeidsmiljøåret 2016 ble vedtatt som fokusområde. 
• Årsrapport for LAMU-arbeid ved MEDFAK i 2015 ble godkjent 
• Det ble nedsatt valgstyrer for valg av medlemmer til MED-LAMU og valg av verneombud 

i de verneområdene som ligger direkte under MED-LAMU for perioden 2017-2018.  
Valgene ble gjennomført og ny sammensetning av MED-LAMU ble tatt til etterretning. 

 
Referatsaker: 
Tilgjengelige referater fra møtene i AMU, IMB-LAMU, Klinmed-LAMU og LAMU ved 
Bio/NCMM ble lagt fram og gjennomgått på møtene i utvalget. 
 



IMB-LAMU 
Årsrapport utarbeidet før referat fra siste møte i 2016 er tilgjengelig 
 
Arbeidet i utvalget i 2016:  
Utvalget består av fire representanter, to fra instituttledelsen og to fra vernelinjen. IMB har 
en ordning der alle verneombudene har status som observatører i utvalget dersom de ikke er 
medlemmer av utvalget. I tillegg møter seksjonssjef for Intern service og en 
studentrepresentant som observatører. En eller flere personer fra Eiendoms-avdelingen (EA) 
er ofte til stede i møtene. Arbeidstakersiden v/Marian Berge Andersen har ledet arbeidet i 
utvalget. Utvalget har hatt 4 møter i løpet av året.  
 
Utvalget har blitt orientert om følgende saker gjennom året:  
• Avviksmeldinger har blitt lagt fram. Det ble foreslått å endre LAMUs rolle i oppfølging av 

avviksmeldinger. LAMU bør vurdere trender sett over tid og ikke enkeltsaker. Det ble 
besluttet å gjøre dette en gang pr. år, gjerne i første møte hvert kalenderår. 

• Plan for bruk av BHT 2016 
• Innføring av elektronisk HMS-avvikssystem 
• Nye HMS-nettsider på engelsk 
• Nettbasert system for risikovurderinger 
• Mange av informasjonssakene for øvrig er knyttet til bygningsmessige og tekniske 

forhold, både i forhold til nybygget og den øvrige bygningsmassen på Domus Medica. Det 
er først og fremst Eiendomsavdelingen som har gitt disse orienteringene.  

 
Diskusjonssaker:  
• Ny prosedyre for gjennomføring av vernerunder i avdelinger med laboratorievirksomhet  
• Fokusområder for 2016. Kjemikalieskap. Korridorer utenfor dyrestall. Brannkurs og 

rømning. Årets ryddedager. 
 

Vedtakssaker  
• Gjennomgang av og endring av verneområder 
• Fokusområde for 2016 var brannsikkerhet med fokus på lagring av kjemikalier 

(brannvernkontekst), rømningsveier og varslingsutstyr. 
• Valgstyre for valg av verneombud for perioden 2017-2018 
 



Klinmed-LAMU 
Årsrapport utarbeidet før referat fra siste møte i 2016 er tilgjengelig 
 
Arbeidet i utvalget i 2016:  
Arbeidsgiversiden v/administrasjonssjef har ledet arbeidet i utvalget. En studentrepresentant 
og en av nestlederne ved instituttet har status som observatører, men trer inn som 
representanter i saker som er av betydning for både læringsmiljø og arbeidsmiljø. Utvalget 
har hatt fire møter i løpet av året. 
 
Utvalget har blitt orientert om følgende saker gjennom året:  
• LAMUs rolle og oppgaver - en introduksjon til LAMU arbeid v/seniorrådgiver Nina Elise 

Eik 
• HMS-rapport for 2015 
• Oppfølging av og status for evaluering av Klinmed 
• Status for renhold for ansatte i OUS-lokaler 
• Status for arbeidet med utarbeiding av veileder til HMS-samordningsavtalen UiO/AHUS 
• Beredskap for UiO-ansatte i OUS-lokaler 
• Ledelsens gjennomgang 2016 
• HMS-avvik 
• Klinmeds økonomiske situasjon 
• Årshjul HMS Klinmed 
• Orientering fra instituttverneombudet 
 
Diskusjonssaker: 
• Arbeidsform Klinmed-LAMU – diskusjonssak. For å sikre et større tilfang av relevante 

saker, spesielt fra lavere nivå i organisasjonen, vil det være en styrke om samtlige 
medlemmer av Klinmed-LAMU tok en aktiv del i forberedelsene til møtene. Klinmed-
LAMU stiller seg positive til dette. Flere tiltak ble innført for å oppnå dette. 

• Arbeids- og læringsmiljøåret 2016 
• Verneområder i ny klinikkstruktur. Det tas sikte på ikke å øke antall verneområder selv 

om antall klinikker har økt. Det må arbeides aktivt for å gjøre verneombudsrollen mer 
attraktiv. 

• Bestilling av BHT-tjenester for 2017 
 
Vedtakssaker:  
• Fokusområder for Klinmed-LAMU 2016: Oppfølging av evaluering Klinmed, 

forskningsingeniørene (arbeidsmiljø), HMS- opplæring av verneombud og LAMU- 
medlemmer 



LAMU ved Bioteknologisenteret og NCMM 
Arbeidet i utvalget i 2016:  
Arbeidsgiver har ledet arbeidet i utvalget. Ingrid Kjelsvik, var leder for LAMU frem til tidlig 
november 2016, deretter Siri Høgseth ut året. Utvalget har hatt fire møter i løpet av året. 
 
Utvalget har blitt orientert om følgende saker gjennom året:  
• ECO-online 
• CLP – europeiske regler for klassifisering, merking og innpakking av kjemikalier  
• Sikkerhetsdusjer sjekket 
• Ventilasjon i to rom forbedres 
• Gjennomgang og utbedring av sikkerhetsbenker.  
• Automatisk døråpner for inngang på E2 er installert 
• HMS-kurs ved UiO 
• Ledelsens gjennomgang 2016 
• Tema og plan for vernerunder, gjennomgang av tiltaksplan 
• Avviksmeldinger er gjennomgått 
• Ny leverandør av gass. Alle flasker er byttet ut. Spørsmål knyttet til leverandørens 

transportmåte av flytende nitrogen innendørs 
 

 
Diskusjons-/vedtakssaker: 
• Lærings- og arbeidsmiljøåret 2016 
• Gjennomgang av noen aktuelle prosedyrer og skjemaer innen HMS 
• Liste over ansvarlige og ledere for aktuelle rom 
• Co2-lekkasje. Saken ble gjennomgått og noen aktuelle tiltak innført. 
• Endringer i LAMU i forbindelse med av BiO og NCMM blir slått sammen til en enhet fra 

2017. Elisa Bjørgo går inn som vara for Siri Høgseth fra 2017. Andre medlemmer 
fortsetter som før. 

 
 

 

 

 

MED-FAK 28.03.2017 

Elisabeth Olsen 
HMS-koordinator 
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